



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດ ທີ 10 ທັນວາ 2023 (12-10-2023)

ຄວາມສ່ຽງາງາມຂອງພຣະນາມພຣະເຈົ້າ

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຈົ້າຂົງສ່ຽງາງາມແລະຂົງຖືກຍົກຍໍສັດເສີນໂດຍທຸກກຸ່ມສິ່ງທີ່ພຣະອົງຂົງກະທຳ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ພວກເຮົາທຸກຄົນມີຢ່າງໜ້ອຍນຶ່ງເພງ-ບາງທີ່ອາດມີຫຼາຍໆເພງ-ທີ່ກະຕຸ້ນພວກເຮົາ. ເພງທີ່ມີສຳພັນອາລົມຂອງພວກເຮົາ. ເພງທີ່ກະຕຸ້ນບາງສິ່ງບາງຢ່າງພາຍໃນພວກເຮົາ. ບາງທີພວກມັນເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຍິ້ມໄດ້ ຫຼືເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຢາກເຕັ້ນຢາກພ້ອມ. ເຖິງວ່າເພງນັ້ນຈະເປັນພາສາທີ່ພວກເຮົາບໍ່ຮູ້, ແຕ່ຕົວດົນຕີນັ້ນເອງສ່ວນຫຼາຍສາມາດຂັບເຄື່ອນພວກເຮົາໄດ້. ດົນຕີແມ່ນພາສາສາກົນ.

- ເພງປະເພດຮັກຊາດທີ່ຖືກຕ້ອງກໍບຸກລະດົມໃຫ້ພວກເຮົາເຮັດທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງທີ່ເຮົາຮັກປະເທດຊາດຂອງເຮົາ.
- ເພງຄຣິສຕະສາດສາມາດເຮັດໃຫ້ເຮົາມີອາລົມໃນຊ່ວງຮະດູການຢ່າງໄວ, ຄິດຮອດເຮືອນ, ຫິມະ, ຫຼືເຂົ້າໜົມຫວານໝາກອື່.
- ເພງຮັກທີ່ບາງເພງນຳພວກເຮົາກັບຄືນສູ່ຊ່ວງເວລາພິເສດໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ.
- ບາງເພງພຽງແຕ່ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຮູ້ສຶກດີ.

ເພງທີ່ກະຕຸ້ນຄວາມຮູ້ສຶກຂອງພວກເຮົາບໍ່ແມ່ນສິ່ງໃໝ່. ພຣະຄຳພີເຕັມໄປດ້ວຍເພງດັ່ງກ່າວ. ໃນຂນະທີ່ເພງສັນລະເສີນຫຼາຍໆບົດໃນພຣະຄຳພີສະແດງເຖິງຄວາມຮູ້ສຶກຂອງມະນຸດ ແຕ່ເພງປະເພດນຶ່ງແມ່ນເດັ່ນສຳລັບດາວິດ ຜູ້ຂຽນເພງທີ່ມີຊື່ສຽງຫຼາຍທີ່ສຸດ. ດາວິດໄດ້ຮັບການເຄື່ອນໄຫວທີ່ສຸດໂດຍຄວາມສ່ຽງາງາມ ແລະສ່ຽງາຣາສີຂອງພຣະເຈົ້າ. ດ້ວຍຫົວຂໍ້ທີ່ກະຕຸ້ນຈິດວິນຍານທັງໝົດໃນເພງຂອງເຮົາ, ບໍ່ມີຫຍັງປຽບທຽບກັບຄວາມສ່ຽງາງາມຂອງພຣະນາມຂອງພຣະເຈົ້າ.

ເພງໃດທີ່ມັກຈະຄ້າງຢູ່ໃນຫົວຂອງທ່ານເປັນປະຈຳ?

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3.)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເພງສັດເສີນ 138:1-3

1. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂ້າພະອົງຝຣຣຣຣຣຣຣຣຣຣຣຣຈະຖວາຍໂມທະນາຂອບພຣະຄຸນພຣະອົງດ້ວຍສິນສຸດໃຈຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຈະຮ້ອງເພງສັດເສີນຖວາຍພຣະອົງຕໍ່ທນ້ຳບັນດາພະ. 2. ຂ້າພະອົງກາບລົງຕົງມາຍັງພຣະວິຫານສັກສິດຂອງພຣະອົງ ແລະຖວາຍໂມທະນາພຣະຄຸນແກ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ເພາະຄວາມຮັກພົ້ນຄົງແລະຄວາມສັດສຸດຈະຣິດຂອງພຣະອົງ ເພາະພຣະອົງຊົງເຊີດຊູພຣະນາມແລະ ພຣະວັຈນະຂອງພຣະອົງເໝືອສາຣະພັດ. 3. ໃນວັນທີ່ຂ້າພະອົງຮ້ອງທຸນ ພຣະອົງໄດ້ຊົງຕອບຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງເພີ່ມກຳລັງຈິດໃຈຂອງຂ້າພະອົງ.

ພວກເຮົາສາມາດນະມັສການໃນຫຼາຍວິທີ. ດົນຕີກໍແມ່ນດີ, ແຕ່ມັນເປັນພຽງແຕ່ນຶ່ງຮູບແບບຂອງການນະມັສການ. ວິທີການນະມັສການຂອງພວກເຮົາບໍ່ສຳຄັນເທົ່າກັບຜູ້ທີ່ເຮົານະມັສການ. ດາວິດໄດ້ໃຊ້ສາມປໂຍກເພື່ອພັນລະນາການນະມັສການ: "ຂ້ານ້ອຍຈະໂມທະນາຂອບພຣະຄຸນ; ຂ້ານ້ອຍຈະຮ້ອງເພງສັນລະເສີນພຣະອົງ; ຂ້ານ້ອຍຈະກາບລົງ."

1. **ການຂອບໃຈແມ່ນສຳຄັນ.** ດາວິດໄດ້ກ່າວເຖິງມັນສອງເທື່ອໃນຂໍ້ເປີດຂອງເພງສັດເສີນນີ້. ການຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າແລະການນະມັສການຕົ້ນຕໍແລ້ວບໍ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບຄວາມຮູ້ສຶກ, ແຕ່ກ່ຽວກັບການກະທຳ. ຄຳເວົ້າຂອງດາວິດ "ຂ້ອຍຈະ"ເນັ້ນໜັກເຖິງຄວາມຕັ້ງໃຈ.

ເມື່ອມີການຍົກສູງຄວາມສ່ຽງາາມຂອງພຣະເຈົ້າ, ພວກເຮົາຈະບໍ່ຍອມໃຫ້ມີສິ່ງໃດມາຂັດຂວາງການນະມັສການຂອງພວກເຮົາ.

2. ການຍ້ອງຍໍເປັນສິ່ງທີ່ຈຳເປັນ. ດົນຕຣີບໍ່ແມ່ນວິທີດຽວຂອງການນະມັສການ, ແຕ່ມັນເປັນສິ່ງທີ່ດີ. ດາວິດໄດ້ໃຊ້ດົນຕຣີເພື່ອແກ້ໄຂ ຝູງແກະຂອງພໍ່ລາວ. ທ່ານອງເພງຂອງລາວໄດ້ຊົມເຂົ້າຫົວໃຈທີ່ໂກດຮ້າຍຂອງຊາຊູນ. ຕອດຊີວິດຂອງເພິ່ນ, ການສັຣເສີນຂອງດາ ວິດໄດ້ຜ່ານສຽງ, ພິນ, ພິນໃຫຍ່ແລະກອງມີນ້ອຍ, ດາວິດໄດ້ຍົກຍ້ອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຕໍ່ໜ້າສວັນທັງປວງ. ພຣະຄັມພິອະທິບາຍເຖິງ ເຊຣາພິມ, ເຄຣູບິມ, ເທວະດາ, ແລະອັຄເທວະດາ. ທັງໝົດແມ່ນຢູ່ໃນຜູ້ຊົມຂອງດາວິດ. ລາວບໍ່ໄດ້ຖືກຂົ່ມຂູ່ໂດຍອຳນາດເໜືອທັມມະ ຊາດຂອງເຂົາເຈົ້າ ເພາະລາວໄດ້ສະທ້ອນສຽງຂອງພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ.

3. ທ່າທາງຂອງພວກເຮົາມີຄວາມໝາຍບາງຢ່າງ. ຄວາມເຂົ້າໃຈທີ່ແທ້ຈິງຂອງສ່ຽງາາສີຂອງພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ຜູ້ນະມັສການ"ກາບລົງ." ການປະສົບການກັບຄວາມບໍຣິສຸດຂອງພຣະເຈົ້າກະຕຸ້ນເຮົາໃຫ້ລົ້ມລົງຕໍ່ໜ້າພຣະອົງ. ວັນນັ້ນຈະມາເຖິງເມື່ອທຸກທິວເຂົ້າຈະກາບລົງໃນ ນາມຂອງພຣະເຢຊູ ແລະທຸກລິ້ນຈະສາລະພາບວ່າພຣະເຢຊູເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ (ຟລປ 2:10). ດາວິດຊື່ນຳການນະມັສການຂອງ ຕົນໄປຫາພຣະວິທານຂອງພຣະເຈົ້າ. ວິທານທີ່ແທ້ຈິງບໍ່ໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນຈົນກ່ວາຫຼັງຈາກການເສັງຊີວິດຂອງດາວິດ. ດາວິດໄດ້ອ້າງເຖິງ ບ່ອນຖວາຍເຄື່ອງບູຊາທີ່ເປັນຕົວແທນຂອງທີ່ປະທັບຂອງພຣະເຈົ້າ. ຈຸດປະສົງຂອງການນະມັສການບໍ່ແມ່ນສະຖານທີ່, ແຕ່ເປັນບຸກ ຄົນ. ໃນຂນະທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການໃຫ້ຕົກໂບດຂອງພວກເຮົາສະທ້ອນເຖິງຄວາມຮັກຂອງພວກເຮົາທີ່ມີຕໍ່ພຣະເຈົ້າ, ພວກເຮົາຕ້ອງບໍ ເຄີຍລືມວ່າດິນຈີ່ແລະປູນບໍ່ສົມຄວນໄດ້ຮັບການສັນລະເສີນຂອງພວກເຮົາ ບາງຄົນກາຍເປັນທີ່ຕິດໃຈກັບເຕັກໂນໂລຢີ, ກິຈກັມ, ຫຼືສິ່ງ ອື່ນໆ, ແຕ່ວ່າພຽງແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເທົ່ານັ້ນທີ່ສົມຄວນໄດ້ຮັບການນະມັສການແລະຄວາມເຄົາລົບພຣະນາມຂອງພຣະເຈົ້າສະແດງ ລັກສະນະຂອງພຣະອົງ. ຊື່ສຽງຂອງພຣະອົງປະກອບດ້ວຍ "ຄວາມຮັກແລະຄວາມຈິງຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ." ອົງປະກອບທັງສອງແມ່ນມີ ຄວາມຈຳເປັນເພື່ອຢູ່ພາຍໃຕ້ການຢືນຂອງພຣະເຈົ້າ. ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງບໍ່ແມ່ນຄວາມຮູ້ສຶກຂອງມະນຸດ, ແລະຄວາມຈິງຂອງພຣະ ອົງບໍ່ໄດ້ຖືກຈຳກັດພຽງແຕ່ກົດເກນທີ່ຮຽນຮູ້ໂດຍການເຮັດຊ້າງ. ຄຳທີ່ດາວິດໃຊ້ສຳລັບຄວາມຮັກສະແດງເຖິງຄວາມເມດຕາກະຣຸນາ ຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະບໍ່ມີການເຊື່ອມໂຍງຢ່າງເຄັ່ງຄັດກັບຄວາມບໍຣິສຸດຂອງພຣະອົງ. ຄຳວ່າ ຄວາມຈິງ ເນັ້ນໜັກເຖິງຄວາມໜ້າເຊື່ອຖື ອັນໜັ້ນຄົງຂອງພຣະເຈົ້າ. ເຊັ່ນດຽວກັບດາວິດພວກເຮົາຄວນຂອບໃຈສຳລັບຄວາມຮັກແລະຄວາມຈິງທີ່ສອດຄ່ອງກັນຂອງພຣະເຈົ້າ. ຄວາມຊື່ນຊົມຂອງນັກຂຽນເພງສັຣເສີນຕໍ່ພຣະເຈົ້າລວມເຖິງວິທີທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຕອບຮັບເປັນສ່ວນຕົວຕໍ່ການເອີ້ນຂອງດາວິດ. ຫຼາຍກວ່າ ການຮ້ອງອອກມາເພື່ອຄວາມສົນໃຈ, ຄຳນີ້ສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມສິ້ນຫວັງຂອງຈິດວິນຍານຂອງດາວິດ. ສາມດ້ານຂອງການຕອບ ສນອງຂອງພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ເຮົາມີຄວາມຫວັງໃນຂນະທີ່ພວກເຮົາອະທິຖານຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ:

- ພຣະເຈົ້າຕອບຄຳອະທິຖານ. ພຣະອົງອາດຈະບອກວ່າແມ່ນ, ບໍ່, ຫຼືລໍຖ້າ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າບໍ່ເຄີຍບໍ່ສົນໃຈສຽງຮ້ອງຂອງພວກເຮົາ.
- ພຣະເຈົ້າຕອບຢ່າງທັນເວລາ. "ໃນວັນນັ້ນ" ທີ່ດາວິດໄດ້ຮ້ອງທູນ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຕອບ. ໃນຂນະທີ່ບາງເວລາຂອງພຣະເຈົ້າອາດຈະ ບໍ່ເປັນຂອງພວກເຮົາ, ພຣະອົງຕົງເວລາສເມີ.
- ຄຳຕອບຂອງພຣະເຈົ້າເສີມສ້າງພວກເຮົາ. ສ່ວນນຶ່ງຂອງການອ້ອນວອນຂອງດາວິດແມ່ນສຳລັບຄວາມເຂັ້ມແຂງ, ແຕ່ຄວາມຈິງທີ່ ພຣະເຈົ້າໄດ້ຕອບສນອງຄວາມເຂັ້ມແຂງດາວິດ.

ເຮົາສາມາດຍົກພຣະນາມຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ວ່າພຣະອົງເປັນໃຜແລະສິ່ງທີ່ພຣະອົງກະທຳໃນຊີວິດຂອງເຮົາ. ຄວາມຮັກແລະ ຄວາມເມດຕາຂອງພຣະອົງແນ່ນອນ. ຄວາມຈິງຂອງພຣະອົງທົນທານຕໍ່ທຸກສມັຍ. ພຣະເຈົ້າເປັນໃຜກັບດາວິດ, ພຣະເຈົ້າຈະຢູ່ກັບ ພວກເຮົາ ປະຕິກິລິຍາທັມມະຊາດຂອງເຮົາຄວນຈະເປັນການຍົກຍ້ອງນາມຊື່ຂອງພຣະເຈົ້າໃນການສັຣເສີນແລະການນະມັສການ.

ທ່ານມັກສະແດງຄຳສັຣເສີນພຣະເຈົ້າແນວໃດ?

2. ເພງສັຣເສີນ 138:4-5

4. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ບັນດາກະສັດແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກຈະສັຣເສີນພຣະອົງ ເພາະທ່ານເຫລົ່ານັ້ນໄດ້ຍິນພຣະວັຈນະແຫ່ງພຣະ ໂອດຂອງພຣະອົງ. 5. ແລະທ່ານເຫຼົ່ານັ້ນຈະຮ້ອງເພງເຖິງທາງຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເພາະຮັສມີຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້ານັ້ນໃຫຍ່ຫຼວງ.

ນາມຊື່ຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນເໜືອຊື່ທັງປວງແລະບັນລັງຂອງພຣະອົງເກີນກວ່າອັນອື່ນທັງໝົດ. ເຖິງແມ່ນວ່າດາວິດເປັນກະສັດຂອງຊາດອິສຣາເອນ, ແຕ່ເພິ່ນໄດ້ກັມຂາບຕໍ່ກະສັດເໜືອກະສັດ, ແຕ່ດາວິດບໍ່ແມ່ນຜູ້ດຽວທີ່ໄດ້ຮັບຮູ້ເຖິງຄວາມສ່ຽງງາມອັນສູງສົ່ງຂອງພຣະເຈົ້າ, ພຣະອົງໄດ້ເອີ້ນບັນດາກະສັດທັງປວງທີ່ຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກໃຫ້ໂມທະນາຂອບພຣະຄຸນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ຕລອດບັນທຶກຂອງພຣະຄັມພິເດີມ, ກະສັດຕ່າງໆໄດ້ຮັບຮູ້ເຖິງອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າຂອງອິສຣາເອນ. (1) ກະສັດຟາຣາໂອແຫ່ງເອຢິບຊັກຈູງອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າໃນສມັຍຂອງໂຢເຊບແລະຕໍ່ມາຢູ່ໃຕ້ອິດທິພົນຂອງໂມເຊ (ປຖກ 41:16; ອພຍ. 14:28). (2) ເນບູກາເນັດຊາແຫ່ງບາບີໂລນໄດ້ຂຽນຈົດໝາຍທີ່ຍາວຢຽດໂດຍຮັບຮູ້ເຖິງຄວາມສາມາດຂອງພຣະເຈົ້າຂອງດານີເອນ (ດນອ 4). (3) ດາຣີອຸດ, ກະສັດແຫ່ງເປີເຊັງ, ໄດ້ສັງເກດເຫັນຄວາມສາມາດຂອງພຣະເຈົ້າໃນການປົກປ້ອງດານີເອນໃຫ້ພົ້ນຈາກຖ້ຳສິງ (ດນອ 6:19-23). ເພິ່ນໄດ້ປະກາດດານີເອນເປັນ "ຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່" (ຂໍ້ 20). (4) ໃນສະຕະວັດທີ່ 6 ກ່ອນ ຄສ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຊ້ ໄຊຣັດອະນຸຍາດໃຫ້ຊາວຢິວທີ່ຖືກເປັນຊະເລີຍກັບຄືນບ້ານແຜ່ນດິນຂອງພວກເຂົາ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ບອກເອຊາຢາວ່າ: ໄຊຣັດເປັນ "ຜູ້ລ້ຽງແກະຂອງເຮົາ. ລາວຈະເຮັດຕາມຄວາມຍິນດີຂອງເຮົາ" (ເອຊາຢາ 44:28).

ເພງສັຣເສີນຂອງດາວິດໄດ້ທຳນາຍເຖິງການຮັບຮູ້ອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍກະສັດທັງໝົດຂອງແຜ່ນດິນໂລກ. ດານີເອນໄດ້ຄາດຄະເນລ່ວງໜ້າວ່າວັນສິ້ນສຸດຈະມາເຖິງເມື່ອທຸກອານາຈັກຈະມາຢູ່ພາຍໃຕ້ການປົກຄອງຂອງພຣະເມຊີອາຂອງພຣະເຢຊູ (ດນອ 7:27). ໃນພຣະຄັມພິພາກພຣະສັນຍາໃໝ່, ໂຢຮັນຈິນຕະນາການເຖິງວັນທີ່ອານາຈັກຂອງໂລກກາຍເປັນອານາຈັກ ຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກເຮົາແລະຂອງພຣະຄຣິດຂອງພຣະອົງ, ແລະພຣະເຢຊູຈະປົກຄອງຕລອດໄປແລະຕລອດໄປເປັນນິດ (ພນມ 11:15).

ຖ້າຫາກບັນດາກະສັດຂອງແຜ່ນດິນໂລກຈະໂມທະນາຂອບພຣະຄຸນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສຳລັບຄຳພັນສັນຍາອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ, ເຮົາຄວນຖວາຍຄຳຍ້ອງຍໍສັນລະເສີນອີກເທົ່າໃດ? ຂ້າພະເຈົ້າປລາດໃຈຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ ທີ່ພຣະເຈົ້າອົງຊົງຮິດອຳນາດສະຖິດຢູ່ທົ່ວໂລກຈັກກະວານລົດຕົວລົງມາຄິດເຖິງພວກເຮົາຜູ້ເປັນມະນຸດທັມມະດາ. ແຕ່, ຫຼາຍກວ່ານັ້ນ, ພຣະອົງຮັກພວກເຮົາແລະຕື່ມຄຳສັນຍາຂອງພຣະອົງເພື່ອຜົນດີຂອງພວກເຮົາ, ເມື່ອພວກເຮົາໄວ້ວາງໃຈແລະຮັບໃຊ້ພຣະອົງ, ຄຳສັນຍາທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດຂອງພຣະອົງແມ່ນການສົ່ງພຣະເມຊີອາມາເພື່ອວ່າພວກເຮົາຈະໄດ້ຮັບຄວາມລອດພົ້ນ. ຄຳສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າຖືກອອກແບບມາສຳລັບພວກເຮົາທີ່ຈະຮູ້ຈັກພຣະອົງໂດຍຜ່ານພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ, ຄືພຣະເຢຊູ.

ພວກເຮົາສ່ວນໃຫຍ່ມັກຈະກຳນົດສ່ຽງຮາສີຂອງພຣະເຈົ້າກັບຄວາມງາມຂອງການຊົງສ້າງ. ແນ່ນອນ, ຄວາມອັດສະຈັນຂອງຈັກກະວານ, ອຳນາດຂອງມະຫາສມຸດ, ແລະຄວາມເລິກລັບຂອງເຮືອງທາງດ້ານຮ່າງກາຍເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຍົກຍ້ອງຜູ້ສ້າງຂອງພວກເຮົາ. ແຕ່ລະຊີວິດເອງກໍຖວາຍກຽດພຣະເຈົ້າກັບເດັກນ້ອຍແຕ່ລະຄົນທີ່ເກີດມາໃນໂລກ. ແຕ່, ຫຼາຍກວ່າສິ່ງທັງໝົດ, ແມ່ນສ່ຽງຮາສີຂອງພຣະເຈົ້າເອງ. ພຣະອົງ, ຊຶ່ງຫຼາຍກວ່າວຽກງານຂອງພຣະອົງ, ສົມຄວນໄດ້ຮັບການສັຣເສີນ, ກຽດສັກສີ, ແລະນະມັສການຂອງພວກເຮົາ.

ຄຳສັນຍາບາງຢ່າງຂອງພຣະເຈົ້າມີຄວາມໝາຍແນວໃດຕໍ່ທ່ານ?

3. ເພງສັຣເສີນ 138:6-8

6. ເຖິງແມ່ນວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້ານັ້ນສູງຍິ່ງ ພຣະອົງກໍຊົງເຫັນແກ່ຄົນຕ່ຳຕ້ອຍ ແຕ່ພຣະອົງຊົງຮູ້ຈັກຄົນຈອງຫອງໄດ້ແຕ່ໄກ. 7. ແມ້ຂ້າພະອົງເດີນຢູ່ກາງຄວາມຍາກລຳບາກ ພຣະອົງຊົງສຽວນຊີວິດຂອງຂ້າພະອົງໄວ້ ພຣະອົງຊົງຢຽດພຣະທັດຂອງພຣະອົງອອກຕໍ່ຕ້ານຄວາມພິໂຣດຂອງສັດຕູຂອງຂ້າພະອົງ ແລະພຣະທັດຂອງພຣະອົງກໍຊ່ອຍກູ້ຂ້າພະອົງ. 8. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງໃຫ້ສຳເຣັດພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງແກ່ຂ້າພະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຄວາມຮັກຫມັ້ນຄົງຂອງພຣະອົງດຳຮົງຢູ່ເປັນນິດ ຂໍຢ່າຊົງປະຖິ້ມພຣະທັດກິດຂອງພຣະອົງ.

ພຣະເຈົ້າຈະບໍ່ແບ່ງປັນຄວາມສ່ຽງງາມຂອງພຣະອົງກັບຜູ້ອື່ນ, ຊຶ່ງເປັນເຫດໃຫ້ພຣະອົງຕໍ່ຕ້ານຄົນຈອງຫອງ ແຕ່ໃຫ້ພຣະຄຸນແກ່ຄົນຖ່ອມຕົວ (ຢຮ 4:6; 1 ເປໂຕ 5:5) ເມື່ອເຮົາຖ່ອມຕົວຕໍ່ໜ້າພຣະເຈົ້າ, ເຮົາຮັບຮູ້ຄວາມຖືກຕ້ອງແຫ່ງການຍົກຍ້ອງພຣະອົງ, ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເມີນເສີຍຕໍ່ການນັບຖືຂອງພວກເຮົາສຳລັບສ່ຽງຮາສີຂອງພຣະອົງແຕ່ຊົງຮັບເອົາໄວ້. ຄວາມຖ່ອມຕົວທີ່ແທ້ຈິງຮັບຮູ້ຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່

ຂອງພຣະອົງ. ພຣະເຈົ້າຮູ້ຈັກຄວາມຈອງທອງ "ໄດ້ແຕ່ໄກ." ແທນທີ່ຈະຮັບຮູ້ພຣະອົງ, ພວກເຂົາປຽບທຽບຕົນເອງກັບຄົນທີ່ທຸກຍາກກວ່າ. ພວກເຮົາສາມາດຊອກຫາຄົນທີ່ເບິ່ງຄືວ່າເປັນບາບຫຼາຍກວ່າເຮົາສເມີ, ແທນທີ່ຈະເຫັນວ່າຂອງຂວັນທັງໝົດມາຈາກພຣະເຈົ້າ, ພວກເຮົາຈົນຕະນາການວ່າພວກເຮົາເປັນແຫຼ່ງຂອງຄວາມຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາຄວນຮັບຮູ້ພຣະທັດຂອງພຣະເຈົ້າໃນການປົດປ່ອຍພວກເຮົາຈາກສັດຕູ, ຄວາມທຍຸ້ງຍາກ, ຫຼືຄວາມໂງ່ຈ້າຂອງການເລືອກຂອງພວກເຮົາເອງ. ຖ້າເຮົາຖ່ອມຕົວຕໍ່ພຣະພັກຂອງພຣະເຈົ້າ, ພຣະອົງຈະຍື່ນພຣະທັດຂອງພຣະອົງເພື່ອຊ່ວຍເຮົາໃຫ້ລອດ. ຂໍ້ທີ 8 ບໍ່ພຽງແຕ່ເປັນການປະກາດເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ເປັນຄຳສັນຍາທີ່ປະກອບດ້ວຍຄວາມຈິງຫຼາຍຢ່າງ:

- ແຫຼ່ງຂອງຄວາມສຳເລັດແມ່ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ລາວເຮັດສຳເລັດທຸກຢ່າງ.
- ຄວາມແນ່ນອນຂອງຄວາມສຳເລັດແມ່ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ດາວິດບໍ່ໄດ້ເວົ້າວ່າພຣະເຈົ້າອາດຈະ, ແຕ່ພຣະອົງຈະເຮັດໃຫ້ຄົບເຕັມ.
- ເປົ້າໝາຍແຫ່ງຄວາມສຳເລັດແມ່ນຈຸດປະສົງຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ບໍ່ແມ່ນຂອງພວກເຮົາ. ຜົນທ້າຍສຸດທີ່ດີທີ່ສຸດຂອງເຮົາໄດ້ຈາກການວາງໃຈໃນແຜນການຂອງພຣະອົງ.
- ພວກໄດ້ຮັບຜົນສຳເລັດແມ່ນໄພ່ພົນຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ການກະທຳຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ພຽງແຕ່ເພື່ອອິສຣາເອນ, ແຕ່ສຳລັບດາວິດ; ບໍ່ພຽງແຕ່ສຳລັບມະນຸດໂດຍທົ່ວໄປ, ແຕ່ສຳລັບທ່ານແລະຂ້າພະເຈົ້າເປັນການສ່ວນຕົວ.

ພຣະເຈົ້າບໍ່ພຽງແຕ່ມີຄວາມສາມາດເທົ່ານັ້ນແຕ່ມີຄວາມປາຖນາທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ສຳເລັດໃນສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນຢູ່ໃນພວກເຮົາ, ເພາະພວກເຮົາເປັນເພື່ອນຮ່ວມງານຂອງພຣະອົງ, ຖືກສ້າງຂຶ້ນໃນພຣະເຢຊູຄຣິດເພື່ອເຮັດວຽກງານອັນດີ. ເປັນຜົນມາຈາກຄວາມສັດຊື່ຂອງພຣະເຈົ້າ, ພວກເຮົາຈຶ່ງຍົກຍ້ອງພຣະນາມຂອງພຣະອົງ.

ເປັນຫຍັງຄວາມຖ່ອມຕົວຈຶ່ງສຳຄັນຫຼາຍຕໍ່ພຣະເຈົ້າ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ພຣະເຈົ້າຊົງສ່ວງາງາມແລະຊົງຖືກຍົກຍ້ອນສັດສິນໂດຍທຸກໆສິ່ງທີ່ພຣະອົງຊົງກະທຳ. ເລືອກນຶ່ງການນຳໃຊ້ຕໍ່ໄປນີ້ເພື່ອຊ່ວຍທ່ານໃຫ້ເອົາຄວາມຈິງນີ້ໄປປະຕິບັດ:

- ພິຈາລະນາ.** ຄິດກ່ຽວກັບວິທີທີ່ພຣະເຈົ້າສະແດງຄວາມສ່ວງາງາມຂອງພຣະອົງຢູ່ອ້ອມຮອບທ່ານ. ຈົດລາຍການທີ່ມີຄວາມສຳຄັນຕໍ່ທ່ານ. ຊອກຫາໂອກາດທີ່ຈະແບ່ງປັນກ່ຽວກັບພຣະພອນເຫຼົ່ານີ້ກັບຄົນອື່ນ.
 - ຟັງ.** ສ້າງລາຍການເພງທີ່ຍົກຄວາມສ່ວງາງາມຂອງພຣະເຈົ້າ. ຟັງມັນຕອດອາທິດເພື່ອດຶງດູດຄວາມສົນໃຈຂອງທ່ານໄປທີ່ພຣະເຈົ້າ.
 - ນະມັສການ.** ຈົ່ງຢູ່ຄົນດຽວແລະມີເວລາສັດສິນສຳລັບນາມຊື່ອັນສ່ວງາງາມຂອງພຣະເຈົ້າ. ຮ່ວມກັບຄອບຄົວຂອງທ່ານແລະແບ່ງປັນການອຸທິດຕົນທີ່ສຸມໃສ່ຄວາມສ່ວງາງາມຂອງພຣະເຈົ້າ. ຮ່ວມກັບຄຣິສຕະຈັກຂອງທ່ານແລະເຂົ້າຮ່ວມນະມັສການພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາ.
- ເພງທີ່ຖືພຣະເຈົ້າເປັນໃຈກາງຊ່ວຍເຮົາໃຫ້ຍົກຍ້ອນພຣະອົງ. ຈາກນັ້ນເຮົາກໍສາມາດສັດສິນພຣະອົງຕໍ່ຄົນອື່ນທີ່ເຮົາພົບ ເພື່ອວ່າເຂົາເຈົ້າກໍອາດຈະຮູ້ຈັກແລະນະມັສການພຣະອົງເໝືອນກັນ.

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA